
KRM.0003.646.2023 
                                                                                                                     Tarnów 26-01-2023 
 
Angelika Świtalska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 
 
                                                            
                                                                                                          
                                                            
                                                                 Interpelacja 
 
 
                                                                                             Roman Ciepiela 
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa 
 
 
 
 

Zwracam się z wnioskiem o informację: ile na koniec 2021 roku i na koniec 2022 roku było 
lokali użytkowych do wynajęcia w ramach zasobów Miejskiego Zarządu Budynków. Ile 
lokali użytkowych posiada Miejski Zarząd Budynków? 
 

                                                                                                    Z poważaniem 
                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa 

   /-/ Angelika Świtalska 
 
 
 
 
                                                                                                          
                                                                                                 
 
                                                                                                                    
Otrzymują: 
1x Adresat 
1x Kancelaria Rady Miejskiej 
1x Wydział Organizacyjny UMT 
1x a/a 
 


